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Sitno, 16 listopada 2018 r. 

ST.0002.VII.55.2018 

 

Protokół Nr LV/2018 

R a d y G m i n y 

w Sitnie 

z dnia 16 listopada 2018 roku 

 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji. 
2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Podjęcie uchwał: 

 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych na terenie gminy Sitno (308); 

 w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Sitno dotyczącej działek nr 440/8, 440/9 i 440/10 położonych w obrębie 

geodezyjnym Jarosławiec (309); 

 w sprawie przyjęcia „Programu Współpracy Gminy Sitno z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

terenie Gminy Sitno na rok 2019” (310); 

 w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych 

obowiązujących na terenie gminy Sitno na 2019 r. (311) 

6. Omówienie projektu budżetu na 2019 r. (dyskusja) 

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

8. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

Radni obecni: 

1. Chaińska Joanna 

2. Klikicki Krzysztof 

3. Mazurek Janusz 

4. Torba Janusz 

5. Gąsior Tomasz 

6. Kozak Leszek 

7. Łazorczyk Tomasz 

8. Chmiel Teresa 

9. Szawarski Ryszard 

10. Ryszczuk Jan 

11. Sokołowski Dariusz 

12. Wydmański Władysław 

13. Biłant Tomasz 

14. Tokarz Kazimierz 
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Radni nieobecni: 

1. Polski Robert 
 

 

Ad. 1 

Otwarcie obrad 

 
Pan Krzysztof Klikicki – Przewodniczący Rady otworzył obrady LV Sesji Rady 

Gminy Sitno. Na wstępie powitał Wójta Gminy Sitno Pana Mariana Bernata, Główną 

księgową jednostki Panią Marzenę Ternes, Kierownik GOPS Panią Barbarę Tor, Dyrektor 

Centrum Kultury z Biblioteką w Sitnie Panią Agnieszkę Grzesiuk, Kierownik podatków Panią 

Elżbietę Blaszkę, zaproszonych gości, sołtysów oraz radnych. 

Obrady rozpoczęły się o godz. 12.00 i trwały do godz. 15.00. 

 
Ad. 2 

Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad 

 
Na sali obrad obecnych jest 13 radnych, wobec czego zachowane zostało wymagane 

quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Pan Wójt poprosił o dodanie dodatkowej uchwały do porządku obrad w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2018. Poprosił również  o przeniesienie uchwały  

w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Sitno dotyczącej działek nr 440/8, 440/9 i 440/10 położonych w obrębie geodezyjnym 

Jarosławiec (309) na początek obrad. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy występują jakieś uwagi dotyczące porządku obrad? 

Następnie poddał go pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za podjęciem porządku obrad 

głosowało – 13 radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0 

 

 
Ad. 3 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 

 
Na sali obrad obecnych jest 13 radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał i Wniosków 

weszli nw. Radni: Pan Ryszard Szawarski, Pani Teresa Chmiel, Pan Janusz Torba. 

 
Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji i zostali powołani do jej 

składu przez Radnych-11 głosami za, wstrzymało się - 2, przeciw- 0. 
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Ad. 4 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

 
Pan Przewodniczący poinformował, że protokół został dostarczony tydzień wcześniej 

razem z projektami uchwał na sesję. 

 
Protokół z sesji Rady Gminy o numerze LIV/2018 z dnia 26 października 2018 r został 

przyjęty. Za przyjęciem protokołu głosowało – 12 radnych, wstrzymał się – 1, przeciw – 0. 

 
Pan Przewodniczący poinformował, że numeracja uchwał pozostaje bez zmian. 

 

 
Ad. 5 

Podjęcie uchwały 

 
Obecnych 14 radnych. 

Pan Przewodniczący Krzysztof Klikicki poprosił Panią Teresę Chmiel o odczytanie 

projektu uchwały. 

Pani Teresa Chmiel odczytała projekty uchwał celem ich podjęcia: 

 
1.  Uchwała Nr LV/309/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 16 listopada 2018 r. 

w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Sitno dotyczącej działek nr 440/8, 440/9 i 440/10 położonych w obrębie 

geodezyjnym Jarosławiec 

 
Pan Wójt omówił temat uchwały. 

Pan Przewodniczący zapytał zaproszonych specjalistów, jaki powinien być wpisany 

procent stawek procentowych w rozdziale 13? 

Uchwała została omówiona przez w/w specjalistę. 

Propozycja wstawienia 1 %. 

Poprawka została poddana pod głosowanie. 

Poprawka została przyjęta. 

 
W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za podjęciem porządku obrad 

głosowało – 14radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 
2.  Uchwała Nr LV/308/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 16 listopada 2018 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych na terenie gminy Sitno 
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Pan Kazimierz Tokarz zapytał, czy kwota w uchwale się zwiększa, czy zmniejsza? 

Pan Wójt odpowiedział, że się zwiększa. 

 
W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za podjęciem porządku obrad 

głosowało – 14 radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 
3.  Uchwała Nr LV/310/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 16 listopada 2018 r. 

w sprawie przyjęcia „Programu Współpracy Gminy Sitno z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

na terenie Gminy Sitno na rok 2019” 

 
Pan Przewodniczący zapytał, czy występują jakieś uwagi? Poinformował, że Pan 

Krzysztof przygotował protokół z przeprowadzonych konsultacji, który został przedstawiony 

radnym. 

 
W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za podjęciem porządku obrad 

głosowało – 14 radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 
4.  Uchwała Nr LV/311/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 16 listopada 2018 r. 

w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych 

obowiązujących na terenie gminy Sitno na 2019 r. 

 
Pan Wójt zaproponował, żeby stawki zmniejszyć o 10%. 

Pan Kazimierz Tokarz jest za zmniejszeniem stawek. 

 
W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za podjęciem porządku obrad 

głosowało – 14 radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 
5.  Uchwała Nr LV/312/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 16 listopada 2018 r. 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2018 

 
Pan Wójt omówił temat projektu uchwały. Uchwała w szczególności reguluje 

zabezpieczenie 200 tys zł dla oświaty. Dodał, że zadłużenie w ostatniej kadencji zmniejszyło 

się o 1 249 000 zł. Nadmienił o odprawach, które nie są zabezpieczone w budżecie dla 

nauczycieli szkół gimnazjalnych. Podziękował wszystkim za całokształt. 
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Ad 6 

Omówienie projektu budżetu na 2019 r. (dyskusja) 

 
Pan Przewodniczący poinformował, że w dzisiejszym dniu dostał projekt budżetu. 

Pan Władysław Wydmański poprosił o ksero projektu. 

Po wnikliwej dyskusji projekt budżetu zostanie przekazany wszystkim radnym jeszcze 

na obecnej sesji. 

Pan Wójt omówił projekt budżetu. Zakomunikował, w jakich miejscowościach będą 

realizowane inwestycje. 

Pan Sołtys Krzysztof Ożóg zapytał o budowę chodnika w kierunku Karpia. 

Pan Wójt odpowiedział, że na budowę gmina nie otrzyma pozwolenia, jedynie na 

remont. W planach jest realizacja zatoki przystankowej (Karp). 

Pan Kazimierz Tokarz odniósł się do budżetu i w nim występuje brak zapisu zakupu 

działki Pana D. Zapytał o chodnik i asfalt w Bożym Darze (400m)? Dodał, że cały fundusz 

sołecki został przekazany na asfalt w Bożym Darze. 

Pan Wójt poinformował, że zakup działki zapisany jest w budżecie. Odnośnie drogi, 

wyjaśnił, że na tą chwilę nie ma środków na wyremontowanie całego odcinka. Dodał, że 

chodnik w Bożym Darze czeka do projektowania. Nadmienił również o filmie, który został 

nagrany o gminie Sitno – dotyczy inwestycji. 

Pani Sołtys Violetta Wiech zapytała o realizację programu OZE. 

Pan Wójt odpowiedział, że na pytanie o OZE odpowie w następnym punkcie obrad. 

Pan Leszek Kozak zapytał o poprawę drogi w Kornelówce? 

Pan Wójt odpowiedział, że gmina będzie musiała zabiegać o środki z budżetu 

państwa. Na powyższą drogę w budżecie gminy zaplanowane jest około 9 tys zł. 

Pan  Tomasz  Gąsior  zapytał  o  chodnik  –  kostkę?  O  wyposażenie  placu  zabaw   

w Stanisławce? 

Pan  Wójt  odpowiedział,  że  koszt  chodnika  szacuje  się  na  kwotę  30  tys.  zł        

w ramach programu „Osa” (16 tys zł z budżetu gminy). 

Pan Sołtys Krzysztof Ożóg zapytał o projekt chodnika w Jarosławcu za młynem. 

Pan Wójt odpowiedział, że jest w posiadaniu projektu. Chodniki, o których mowa są 

planowane nie uwzględniając kostki powiatu. 

Pan Sołtys Zdzisław Skóra zapytał o poprawę odcinka drogi, która prowadzi do 

miejsca, w którym rozgrywa się Bitwa pod Komarowem? Zapytał, w jaki sposób zmusić 

powiat do tego, żeby tę drogę wyremontować? Nadmienił również o dzikiej  zwierzynie, 

której jest aż nadto - niszczą plony. Dalej zapytał o realizację projektu kaplicy, wycinkę 

krzaków? 

Pan Wójt na  powyższe  pytania  odpowiedział  w  sposób  wyczerpujący.  Dodał,  że 

w 2020 r. planuje się realizację projektu w ramach programu rewitalizacji. Odniósł się do 

drogi, poinformował, że dołoży wszelkich starań, żeby została jak najszybciej poprawiona. 

Wspomniał o „100 - leciu Niepodległości” 

Dalej trwa dyskusja na temat powyższych zapytań Pana Sołtysa. 
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Pan Janusz Torba przytoczył słowa Pana Radnego Powiatowego, że stan dróg 

powiatowych w ich miejscowości zostanie poprawiony, ma nadzieję, że słowo zostanie 

dotrzymane. 

Pan Przewodniczący poprosił o 5 min przerwę. 

Po przerwie poinformował o: 

1. Rozstrzygnięciu nadzorczym dotyczącym stwierdzeniu nieważności § 3 pkt. 13 

Uchwały Nr LIII/297/2018 w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Sitno dotyczącej działek nr 712/2, 712/11, 

712/12 i 712/13 położonych w m. Horyszów Polski z przeznaczeniem pod 

biogazownię oraz panele fotowoltaiczne; 

2. Analizie oświadczeń majątkowych składanych na koniec kadencji – 

Przewodniczącego Rady i Wójta Gminy Sitno; 

3. Petycji skierowanej do Wójta Gminy dotyczącej chodnika w miejscowości Czołki; 

4. Piśmie w sprawie bezpańskich psów w miejscowości Kolonii Sitno; 

5. Zmianach w Statucie Gminy Sitno. 

Pan Przewodniczący zapytał, kiedy zostanie podpisana umowa dotycząca planu 

zagospodarowania przestrzennego? 

Pan Wójt odpowiedział, że wszystko rozstrzygnie przetarg. Realizacja w przyszłym roku. 

 
Ad.7 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy 

Pan Wójt poinformował o planowanych i wykonanych inwestycjach: 

1. Droga S17 – odsunięcie przebiegu drogi od zabudowań; 

2. Przetargi na energię elektryczną – podwyżki prądu; 

3. Przełożenie chodnika; 

4. Remonty dróg; 

5. Senior + - Stanisławka; 

6. Zmiany w planie; 

7. Drogi powiatowe – „schetynówka”; 

8. 24 listopada br. bezpłatne porady notariusza w Zamościu; 

9. Podziękowanie za organizację wyborów od Komisarza Wyborczego; 

10. Wyjazd Orkiestry Dętej; 

11. Samochody strażackie; 

12. Rządowy Program „Czyste Powietrze”; 

13. Azbest; 

14. Podziękowanie od Wojewody Lubelskiego za organizację wyborów; 

15. PGNiG – prośba o obniżenie podatków za stacje gazowe. 

 
Pan Wójt podziękował wszystkim za współpracę. Jest w posiadaniu nagrania ze święta    

w Cześnikach dotyczącego 100 - lecia Niepodległości. Wspomniał o wszystkich ważnych 

inwestycjach, które zostały wykonane w VII kadencji Rady Gminy Sitno. 
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Radni zapytali jeszcze o projekty dotyczące kotłów i kolektorów słonecznych (OZE). 

Pan Wójt odpowiedział, że złożono 5 ofert na kotły, na kolektory słoneczne wpłynęła 

tylko 1 oferta. Dodał, że VAT jest po stronie gminy, dlatego też do kotłów trzeba dołożyć 

około 30 % - 5000 zł (wartość kotła 15 000 zł), do kolektorów słonecznych do 3 paneli trzeba 

dołożyć około 4000 zł. Nadmienił, że prawdopodobnie przed zakończeniem kadencji 

zorganizuje spotkanie w Kolonii Sitno i uświadomi mieszkańców o tym, że projekty 

dotyczące kotłów i kolektorów słonecznych zostaną zrealizowane. 

Pan Przewodniczący podziękował wszystkim za współpracę. 

Pan Sołtys Eugeniusz Grela także podziękował Panu Wójtowi, Panu Przewodniczącemu 

oraz wszystkim obecnym za współpracę. 

 
Ad 8 

Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi 

 
Punkt dotyczący Interpelacji i zapytań Radnych został zrealizowany w dyskusji nad budżetem 

– ad. 6 

 
Ad. 9 

Zamknięcie obrad sesji 

 
Po wyczerpaniu porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

zaproszonym gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

 
„Zamykam obrady dzisiejszej sesji” 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 
Protokołował: 

Krzysztof Prokopowicz 

 
Przewodniczący Rady Gminy 

Krzysztof Klikicki 


